



Rodfæstet i fællesskabet
as og ivl d.25.juli 2026

Bestyrelsesmøde onsdag den 12. august kl. 19.00-21.00 hos Mette Sognevej 12, Gundsømagle, 4000 Roskilde

Til stede:

Afbud:

Dagsorden

1. Valg af ordstyrer
2. Valg af referent
3. Godkendelse af dagsorden
4. Diskussion af om Herringløse og Hvedstrup også bør høre med til foreningens område?Hvad skal der evt. foretages af undersøgelser inden?

Årshjul generelt og særligt

5 frivilligdag i Roskilde Kommune

Frivillig Fredag 2026 den 25. september

[Frivillig Fredag - Roskilde Kommune](#)

Middag fra kl 12:30

6. Sportsfesten

6 a Vi er til stede lørdag mellem 13 og 17 . Spejderne var ikke vilde med at vi også har bål. I stedet bliver der tegnekonkurrence i forhold til indgangsportalen til Kildemoseparken.

6 b Vi skal have strandflaget op 2 borde og 4 stole, som sættes op enten fredag eller lørdag formiddag. Jens har navn på den person, vi skal aftale, hvor vi stiller op

6 c Hvem kommer 13-15 og hvem kommer 15-17? 2 personer på hver del, en der går rundt og snakker med folk og hører om de har lyst til at melde sig ind i Landsbyrådet, en der er hjemme i lejren og snakker med folk om konkurrence og med børn om at tegne.Vi skal have blyanter, tudser, saks, tape og klemmer. Hvem klarer det?

6 d Skal vi have en konkurrence, som vi opgør og fortæller i næste nyhedsbrev?



7. Dragedagen i præstegården d. 3.10.2026

7 a Hvem står for præmierne/deltagerbevis?

7 b Andet arbejde? Der skal holdes møde senest en uge inden, her planlægges:

Hvad skal vi spise, hvem køber ind?

Hvilke aktiviteter: fodbold, drager, bål, evt. velsignelse, og kortspil

Hvem sørger for ting til aktiviteterne?

Hvem står for de forskellige aktiviteter?

8 Mini jul

Hvem er med til at arrangere?

Bordet rundt siden sidst - hvad rører sig i bestyrelsen

Mette

10a. Orientering fra kassereren om Landsbyrådets økonomiske status og medlemmer inkl. læring af hvordan vi skal læse regnskabet
Bilag se nederst i dagsordenen

10b Aktuel status for regnskab - brug fanerne i bunden af dokumentet til at finde selve regnskabet. inkl. læring af hvordan vi skal læse regnskabet

10c Medlemsliste



Sarder

11 Hvad kunne du tænke dig at arbejde med i bestyrelsen?

Stine

12a Mobilpay via holdsport

12b Anita og Stine gebyr ved betaling ekstra?

12c Holdsport pro samt ekstra gebyr vil koste hvert medlem 21,08 kr. om året.

12d Forslag at hæve kontingentet med 20 kr. fra 2028 og at aaol betaler gebyret på mobilpay og pro abonnementet i 2027.

12e Kontingent - gebyr ved betaling?hvis ja skal det på generalforsamling 2027. Indsamling af manglende mobilnumre. Irene har gjort et kæmpe arbejde.

Sunita

13a Hvad kunne du tænke dig at arbejde med i bestyrelsen? Er du tilfreds med dine arbejdsopgaver?

Anita

14a Fællesdrev?

14b Medlemsliste

Alle skriver under på tro og love, på at medlemslisten bliver i bestyrelsen. Jeg kan sørge for at det kun er os og de to konsulenter, vi har Jens og Claus, der kan se medlemslisten, men det er besværligt at ændre, så vi ikke alle kan se den. Måske stopper listen i fællesdrevet, når den kommer til at ligge i holdsport. Vi vil meget gerne kunne nøjes med en liste.

Irene

15 a Diverse samarbejder med at søge puljer?

15 b Lovlig graffiti ved skolen?



Irene og Susanne

16 Kildemoseparkportalkonkurrencen - slutspurt - hvordan?

Anita og Irene

17 Orientering om cirkelsamarbejde

17 Knallerter i sommervarmen - hvordan går det?

Anita og Sonja

18 Kirkesamarbejde. Beskrivelser af fællesaktiviteter med kirken.

19.Arbejdsfordeling og synliggørelse

19 a Præsentation af bestyrelsen på Å'et - er der en der vil påtage sig den opgave?

19 b Irene kan laminere, og vi har et fællesbillede af alle undtagen Sarder, han har efterfølgende sendt et billede. Hvis vi alle er tilstede kan vi evt. tage et billede mere.

20 Beskrivelse af vores arrangementer til deltagere og frivillige

20 a Socialt kompas - e-sport beskrevet. Vi har ikke tid lige nu - det kan bruges til at synliggøre foreningen.

21 Hjemmeside

Anita, men kan der evt. findes nogen udenfor bestyrelsen, der vil holde den opdateret?



22 Facebook

22a Hvordan går det ved Susanne og Sunita

22b Skal vi skrive de vigtigste ting fra dagsordenen inden møde og hvad der skete bagefter?

22c Evt. også med et fysisk opslag på Å'et og hvis vi orker andre steder?

22d Arrangementerne slås op på facebook, der afsluttes også med billeder af arrangementerne. Hvordan går det med det?

23 Nyhedsbreve

23a Vil Jens fortsat, hvis holdsport kan bruges til at sende nyhedsbreve- det lyder sådan. Mailchimp som vi ellers har brugt til nyhedsbreve opdateres ved at blive et nyt system. Det virker til at Jens gerne vil fortsætte med nyhedsbrev.

24 Fællesbladet og landsbyrådet

24 a Repræsenteres hver gang med mindst en artikel Anita og ?

24b fysisk annoncering af vores arrangementer - plakater udarbejdes og hænges op

24c Må og vil vi lægge en folder om aaol i vores lokale butikker? Hvem vil evt. udarbejde en folder?

24 d Co- pilot ved hvert arrangement drevet af en tovholder oftest Irene. Vi hjælper med et arrangement i løbet af året og oplæres? Hvordan går det?

24 e Søge midler i dag er det Irene, der søger, der må meget gerne være en mere med, der kan lure Irene kunsten af. Hvordan går det med det?

24 f Og hvad er der søgt til:
opgravning af mosen?



penge til mad til E-sport 2027
penge til fælles tur til Sagnlandet (Røde Kors)

25 Evt., herunder næste møde

Venlig hilsen, Irene og Anita

Halvårsregnskab:

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1xkNng_aAUCGcBQHn93B9gW2r142JjEs3bC_NFemL_bU/edit?usp=sharing
[https://drive.google.com/file/d/1o1OR8B4XkZCx3R2sdLb39WtFnHvNCWRo/view?usp=drive link](https://drive.google.com/file/d/1o1OR8B4XkZCx3R2sdLb39WtFnHvNCWRo/view?usp=drive_link)

Erklæring angående medlemslisten

https://docs.google.com/document/d/1ipUWeDfAvekiUxMLFNmu7gQi8nEMQ_-tIbxQVBM-cdg/edit?usp=sharing

Medlemsliste:

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1xkNng_aAUCGcBQHn93B9gW2r142JjEs3bC_NFemL_bU/edit?usp=sharing

Kommende mødedatoer

- ons 21. okt. hos Sonja (Åbakkevænge 51)
- fre 29. jan. incl. julefrokost hos Susanne. Vi mødes kl 17. møde 17-18 og spisning efter kl 18
- ons 17. marts hos Sunita (Åbakkevænge 9) Her skal vi forberede generalforsamlingen
- Generalforsamling holdes samtidig med affaldsindsamling og marokkansk mad i 2027 for at trække flere deltagere med. Dato 10. april 2027